

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Poland, 10 Reasons to Visit Poland :

Poland, one of Europe's most historic countries, is also one of the cheapest countries for tourists in Europe. Poland is an attracting country with its historical landmarks, colorful buildings, nature and architecture. The capital Warsaw is the largest city in the country. In the past, the city was rebuilt during a war of great destruction. The official language is Polish. Poland Zloty is used as currency. We are offering you 10 Reasons for Visiting Poland in our Tourism in Poland article.

1. Untouched Nature :



An opportunity not to be missed for lovers of nature sports and long walks. In addition to the cities with wonderful sights to see, you can visit breathtaking, unspoiled forests with unique animals and plants.

2. Traditional Architecture :



Traditional colorful building that warms people. Since there were no building numbers in the past, addresses were described according to these colors.

3. “Square” Squares :



In almost every city there are these squares. These squares, called Rynek in Polish, are hosting a different event almost every month of the year. If your life gets bored, you just need to go to a Rynek.

4. Mountain and Sea Towns :



If you say "I want to get away from the city crowd," you can have a good weekend in the mountain village called Zakopane. If you say 'No need, I need the sunshine of sand', then Gdansk and the Baltic sea are waiting for you.

5. Schindler's Factory :



Located in Krakow, Schindler's Factory is one of Poland's most famous museums. You know if you have watched Schindler's List movie, if you didn't would advise you to watch it.

6. Historical Texture :



It is possible to see a castle wherever you turn your head. All the historic sites have been carefully preserved and they have come up to this day. While visiting these places, it is possible for you to feel yourself like a chapel or a princess.

7. Economic :



Although it is in Europe and has a quality life, it is a very economical country.

8. Night Life :



Poland is a very entertaining country with its night life. In Poland, the streets are chirping on Friday and Saturday evenings.

9. Beer and Vodka :



Do not be surprised if you encounter endless beer varieties in markets in Poland. If you like beer, Poland is for you. Poland has many vodka alternatives just like beer.

10. Beautiful Polish Girls :



For most people, the most beautiful girls in the world live in Poland.

TR

Polonya'da Turizm, Polonya'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Avrupa'nın en tarihi ülkelerinden biri olan Polonya, aynı zamanda Avrupa'da turistler için en ucuz ülkelerden biri. Polonya tarihi yapıları, renkli binaları, doğası ve mimarisi ile ilgi çeken bir ülkedir. Başkent Varşova, ülkenin en büyük şehridir. Geçmişte, şehir büyük bir yıkım savaşı sırasında yeniden inşa edildi. Resmi dil Lehçedir. Polonya Zlotisi para birimi olarak kullanılır. Polonya'da Turizm makalemizde size Polonya'yı Ziyaret Etmeniz için 10 Neden sunuyoruz.

1- El değmemiş Doğa :

Doğa sporları ve uzun yürüyüşler sevenler için kaçırılmayacak bir fırsat. Görülecek harika manzaralara sahip şehirlerin yanı sıra, eşsiz hayvan ve bitkilerin bulunduğu nefes kesici, bozulmamış ormanları ziyaret edebilirsiniz.

2- Geleneksel Mimari :

İnsanları ısıtan geleneksel renkli bina. Eskiden bina numaraları olmadığı için adresler bu renklere göre tarif ediliyordu.

3- "Kare" Kareler :

Hemen hemen her şehirde bu meydanlar var. Lehçe Rynek olarak adlandırılan bu meydanlar, yılın hemen her ayı farklı bir etkinliğe ev sahipliği yapıyor. Hayatından sıkılırsan bir Rynek'e gitmen yeterli.

4- Dağ ve Deniz Kasabaları :

Şehir kalabalığından uzaklaşmak istiyorum diyorsanız Zakopane adlı dağ köyünde güzel bir hafta sonu geçirebilirsiniz. 'Gerek yok, kumun güneşine ihtiyacım var' diyorsan, Gdansk ve Baltık denizi seni bekliyor.

5- Schindler'in Fabrikası:

Krakov'da bulunan Schindler's Factory, Polonya'nın en ünlü müzelerinden biridir. Schindler'in Listesi filmini izlediyseniz, izlemenizi tavsiye etmediyseniz bilirsiniz.

6- Tarihi Doku :

Başınızı çevirdiğiniz her yerde bir kale görmeniz mümkün. Tüm tarihi yerler özenle korunmuş ve günümüze kadar gelebilmiştir. Bu yerleri gezerken kendinizi bir şapel ya da prenses gibi hissetmeniz mümkün.

7- Ekonomik :

Avrupa'da olmasına ve kaliteli bir yaşama sahip olmasına rağmen oldukça ekonomik bir ülkedir.

8- Gece Hayatı :

Polonya gece hayatı ile oldukça eğlenceli bir ülkedir. Polonya'da Cuma ve Cumartesi akşamları sokaklar cıvıl cıvıl.

9- Bira ve Votka:

Polonya'daki marketlerde sonsuz bira çeşitleriyle karşılaşırsanız şaşırmayın. Bira seviyorsanız Polonya tam size göre. Polonya'da bira gibi birçok votka alternatifi var.

10- Güzel Polonyalı Kızlar:

Çoğu insan için dünyanın en güzel kızları Polonya'da yaşıyor.

السياحة في بولندا ، 10 أسباب لزيارة بولندا:

تعتبر بولندا من أكثر البلدان التاريخية في أوروبا ، وهي أيضًا واحدة من أرخص البلدان بالنسبة للسياح في أوروبا. بولندا دولة جذابة بمعالمها التاريخية ومبانيها الملونة وطبيعتها وهندستها المعمارية. العاصمة وارسو هي أكبر مدينة في البلاد. في الماضي ، أعيد بناء المدينة خلال حرب دمار كبير. اللغة الرسمية هي البولندية. يستخدم الزلوتي البولندي كعملة. نقدم لك 10 أسباب لزيارة بولندا في مقال السياحة في بولندا.

1- الطبيعة البكر:

فرصة لا ينبغي تفويتها لمحبي رياضة الطبيعة والمشي لمسافات طويلة. بالإضافة إلى المدن ذات المناظر الرائعة التي يمكنك مشاهدتها ، يمكنك زيارة الغابات الخلابة البكر مع الحيوانات والنباتات الفريدة.

2- العمارة التقليدية:

مبنى ملون تقليدي يبعث الدفء للناس. نظرًا لعدم وجود أرقام مباني في الماضي ، تم وصف العناوين وفقًا لهذه الألوان.

3- المربعات "المربعة":

توجد هذه الساحات في كل مدينة تقريبًا. تستضيف هذه الساحات ، المسماة Rynek باللغة البولندية ، حدثًا مختلفًا تقريبًا كل شهر من العام. إذا مللت حياتك ، ما عليك سوى الذهاب إلى Rynek.

4- المدن الجبلية والبحرية:

إذا قلت "أريد الابتعاد عن زحام المدينة" ، فيمكنك قضاء عطلة نهاية أسبوع جيدة في قرية جبلية تسمى زاكوباني. إذا قلت "لا حاجة ، أنا بحاجة إلى أشعة الشمس من الرمال" ، فإن غدانسك وبحر البلطيق في انتظارك.

5- مصنع شندلر:

يقع Schindler's Factory في كراكوف ، وهو أحد أشهر المتاحف في بولندا. أنت تعرف ما إذا كنت قد شاهدت فيلم Schindler's List ، إذا لم تكن قد شاهدته ، فلن تنصحك بمشاهدته.

6- الملمس التاريخي:

من الممكن أن ترى قلعة أينما تدير رأسك. تم الحفاظ على جميع المواقع التاريخية بعناية وقد وصلت إلى يومنا هذا. أثناء زيارتك لهذه الأماكن ، من الممكن أن تشعر وكأنك كنيسة صغيرة أو أميرة.

7- الاقتصادية:

على الرغم من أنها في أوروبا وتتمتع بحياة جيدة ، إلا أنها دولة اقتصادية للغاية.

8- الحياة الليلية:

بولندا بلد ترفيهي للغاية بحياته الليلية. في بولندا ، تزقزق الشوارع في أمسيات الجمعة والسبت.

9- البيرة والفودكا:

لا تتفاجأ إذا واجهت أنواعًا لا حصر لها من البيرة في الأسواق في بولندا. إذا كنت تحب البيرة ، فإن بولندا تناسبك. يوجد في بولندا العديد من بدائل الفودكا مثل البيرة.

10- الفتيات البولنديات الجميلات:

بالنسبة لمعظم الناس ، تعيش أجمل الفتيات في العالم في بولندا.